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Zápis ze setkání 9. září 2019 – Galerie G4 
 
Přítomni (13): Milan Polák, Jan Hátle, Martin Huml, Jan Vrba, Miroslav Liška, Petr Utíkal, Pavel Šebesta, Pavel 
Vanoušek, Michal Pospíšil, Zbyněk Illek, Martin Řezníček, Tomáš Linda, Aleš Rolník 
 
Omluveni (5): Martin Mašek, Kujtim Nikoliqi, Štěpán De Wolf, Lumír Novák, Jan Linda 
 
 

Zápis: Nadcházející termíny: 
 

Přítomní členové byli informování o přeložení dohodnutého společného setkání 
s RC Stiftland ze 14.9. Nový termín bude upřesněn. 
 
Prodiskutována situace s penězi týkající se výměnných studentek. Informace zjistí 
u Kujty Petr Utíkal a následně určené částky od studentek vybere a případně 
odpovídající částky pošle Tomášovi Lindovi. 
 
T Přítomnými členy byly nabídnuty k realizaci tyto přednášky a akce: 

- Cesta do Murmanska (M. Řezníček) 
- Oprava evangelického kostela (Pavel Šebesta) 
- Cesta do Provence (Pavel Vanoušek) 
- Bilanční prezentace (Petr Utíkal) 
- Prezentace exch. Studentek – naplánována 
- Projekt Egrensis Park (Michal Pospíšil) – možná prezentovat na společném 

setkání s RC Stiftland 
- Babí léto na letišti (Honza Hátle) – naplánováno 
- Přednáška o burčáku (Petr Utíkal) – naplánováno společně s letištěm 
- Kronika RC Cheb/Eger (Milan Polák) 
- Narození potomka Mirka Lišky – až k tomu dojde 
- Svatomartinská kachna (Per Utíkal) – naplánováno 
- Předvánoční výlet (Tomáš Linda) 
- Tradiční japonská svatba (Honza Vrba) 
- Výstava Hanka (Zbyněk Illek) – od 6.10 
- Výstava Sami Siva (Zbyněk Illek) – 12/2019 
- Exkurze v Mateřské školce Diákonie (Pavel Šebesta) 
- Rozloučení s odcházejícím členem (Luděk Bejvl) 
- Setkání na Dyleni (Tonda Hofman) 

 
T. Linda informoval o přijetí studentek a formalitách spojených s jejich pobytem. 
T. Linda vyzval členy, aby pokud budou mít možnost, vzali výměnné studentky na 
nějaké zajímavé výlety. 
 
Byla znovu otevřena otázka Pavla Douchy o převzetí pořadatelství Straussova 
festivalu ve Františkových Lázních od Kulturního střediska FL. Míra Liška se k tomu 
přihlásil a bude o věci dále informovat. 
 
Bylo dohodnuto, že napříště každé poslední setkání RC Cheb/Eger v měsíci bude 
probíhat v hotelu Pawlik ve Františkových Lázních, nejlépe jako večeře. 
 
Milan Polák požádal Zbyňka Illka, zda by nebylo možné umístit první díl kroniky RC 
Cheb/Eger, který je již dokončen a dále se neupravuje, v místě setkávání – Galerii 
G4. Zbyněk se k tomu vyjádří. 
Zároveň proběhla diskuse o aktuálním umístění různých dalších insignií RC. 
 

16.9.2019 19:00  
Pravidelné setkání (Galerie G4) 
Prezentace nových výměnných 
studentek z jižní Ameriky 
 
23.9.2019 17:00 
Pravidelné setkání (Letiště 
Cheb) 
Setkání na letišti Cheb (LKCB) – 
organizuje Jan Hátle 
 
30.9.2019 19:00 
Pravidelné setkání (Hotel 
Pawlik Fr. Lázně) 
Oslava 70. narozenin Václava 
Smeka 
 
6.10.2019 14:00 
Prezentace a Varhanní koncert 
(Evangelický kostel) 
Nabídnul Pavel Šebesta 
 
7.10.2019 19:00 
Pravidelné setkání (Galerie G4) 
 
11.11.2019 ??:?? 
Pravidelné setkání (U 
Krkovičky) 
Svatomartinská kachna – 
organizuje Petr Utíkal 



Služba v přátelství a s úsměvem. 
 

 

Tomáš vyzval členy, aby se zamysleli nad tématy výletů RC. Kdysi bylo dohodnuto, 
že se uskuteční 2x ročně. 
 
Nakonec proběhla diskuse nad volbami příštích prezidentů a sekretářů, a dále nad 
výročním setkáním, které by mělo proběhnout 1x za rok. 
 
 
 
 
Úkoly: 
Martin Řezníček zašle SMS s upozorněním na platbu členských příspěvků 8000 Kč 
za RR 2019/2020 s číslem účtu. 
 
Míra Liška kontaktuje Jirku Pátka, požádá ho, aby se občas ukázal na setkání, aby 
bylo možné domluvit návštěvu výměnných studentek v ISŠ. 
 
 

Zapsal: Martin Řezníček 9.9.2019 


